
Voorzitter: Verbeet

Tegenwoordig zijn 141 leden, te weten:

Agema, Anker, Aptroot, Arib, Azough, Van Baalen, Van
Beek, Besselink, Biskop, Blanksma-van den Heuvel, Blok,
Blom, Boekestijn, Van Bommel, Bosma, Bouchibti,
Bouwmeester, Brinkman, Ten Broeke, Van der Burg, Van
de Camp, Çörüz, Cramer, Crone, Van Dam, Depla,
Dezentjé Hamming, Dibi, Tony van Dijck, Jasper van Dijk,
Jan Jacob van Dijk, Dijsselbloem, Duyvendak, Eijsink,
Ferrier, Fritsma, Van Geel, Van Gennip, Van Gent,
Gerkens, Van Gerven, Gesthuizen, Van Gijlswijk, Gill’ard,
Graus, Griffith, Van Haersma Buma, Halsema, Van der
Ham, Hamer, Haverkamp, Heerts, Heijnen, Hessels, Van
Heugten, Van Hijum, Ten Hoopen, Irrgang, Jacobi, Jager,
Jansen, Joldersma, Kalma, Kant, Karabulut, Knops,
Koopmans, Koppejan, Jules Kortenhorst, Roland
Kortenhorst, Koşer Kaya, Kraneveldt-van der Veen, De
Krom, Kuiken, Langkamp, Leerdam, Van Leeuwen,
Leijten, Lempens, Luijben, Madlener, Marijnissen,
Mastwijk, Van Miltenburg, Neppérus, De Nerée tot
Babberich, Nicolaï, Ormel, Ortega-Martijn, Ouwehand, De
Pater-van der Meer, Pechtold, Peters, Polderman, Poppe,
Van Raak, Remkes, Roefs, Roemer, De Rooij, De Roon, De
Rouwe, Rutte, Samsom, Schermers, Schinkelshoek,
Schippers, Schreijer-Pierik, Slob, Smeets, Snijder-
Hazelhoff, Spekman, Spies, Van der Staaij, Sterk, Tang,
Teeven, Thieme, Tichelaar, Van Toorenburg, Ulenbelt, Van
der Veen, Van Velzen, Vendrik, Verbeet, Verdonk, Vermeij,
Vietsch, Van der Vlies, Voordewind, Vos, Jan de Vries,
Van Vroonhoven-Kok, Waalkens, Wiegman-van Meppelen
Scheppink, Wilders, Willemse-van der Ploeg, De Wit,
Wolbert, Wolfsen en Zijlstra,

en mevrouw Ter Horst, minister van Binnenlandse Zaken
en Koninkrijksrelaties, de heer Eurlings, minister van
Verkeer en Waterstaat, mevrouw Van der Hoeven,
minister van Economische Zaken, de heer Donner,
minister van Sociale Zaken en Werkgelegenheid,
mevrouw Albayrak, staatssecretaris van Justitie,
mevrouw Bijleveld-Schouten, staatssecretaris van
Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties, mevrouw
Dijksma, staatssecretaris van Onderwijs, Cultuur en
Wetenschap, de heer De Jager, staatssecretaris van
Financiën, de heer Aboutaleb, staatssecretaris van
Sociale Zaken en Werkgelegenheid, en mevrouw
Bussemaker, staatssecretaris van Volksgezondheid,
Welzijn en Sport.

Aan de orde is het mondelinge vragenuur, overeen-
komstig artikel 136 van het Reglement van Orde.

De voorzitter: Zoals gebruikelijk, heb ik vier series
mondelinge vragen doorgelaten. Ik sluit echter niet uit
dat ik in verband met de tijd het besluit moet nemen om
de laatste serie vragen niet door te laten gaan. Dat
besluit zal ik om 14.30 uur nemen en ik zal daarvan ook
mededeling doen.

Vragen van het lid Van Hijum aan de minister van
Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties en de minister
van Sociale Zaken en Werkgelegenheid over de wens
van de minister van Binnenlandse Zaken en
Koninkrijksrelaties om anoniem solliciteren
mogelijk te maken.

©

De heer Van Hijum (CDA): Voorzitter. Afgelopen zaterdag
stelde minister Ter Horst van BZK in het AD dat zij
anoniem solliciteren bij de rijksoverheid zou willen
invoeren. Sollicitanten hoeven dan in hun brief hun
naam, nationaliteit en geboorteplaats niet langer te
vermelden. Op deze manier zou discriminatie tegen
allochtonen op de arbeidsmarkt kunnen worden
voorkomen. De CDA-fractie vindt dat een onzalig plan.
Laat duidelijk zijn: wij moeten absoluut werken aan een
betere positie van allochtone werknemers op de
arbeidsmarkt, maar dat vraagt echt om een serieuze
aanpak en niet om schijnoplossingen. Wij moeten
achterstanden in taal en opleiding wegwerken en zeker
discriminatie serieus aanpakken. Maar anoniem
solliciteren is de wereld op zijn kop. Wij gaan toch niet
accepteren dat je in dit land je naam, afkomst en
huidskleur op je sollicitatiebrief moet weg tippexen om
een baan te krijgen?

Minister, neem een voorbeeld aan Foppe de Haan. Of
je nu Otman Bakkal heet of Erik Pieters: als je goed
speelt, maak je deel uit van de selectie. Dat is een goede
basis voor succes. Bovendien is de rijksoverheid al op de
goede weg. In 2006 was bijna 13% van de nieuwe
werknemers afkomstig van een etnische minderheids-
groep. Dat werd bereikt dankzij een intensieve en
gerichte werving onder de doelgroep. Het probleem is
alleen dat ook veel allochtone werknemers vertrekken,
waardoor het gemiddelde percentage nauwelijks
toeneemt. De minister kan naar onze mening beter
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